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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2018/19:353 Vargstammen

År 2013 tog Sveriges riksdag beslut om en vargstam på 170–270 vargar, vilket 
motsvarar ca 17–27 revir.

Enligt medieuppgifter tänker Naturvårdsverket nu i stället till EU föreslå som 
referensvärde 30 revir och 300 vargar.

Min fråga till statsrådet Jennie Nilsson är:

 

Har statsrådet fått information om Naturvårdsverket agerande, och har 
ministern på något sätt godkänt detta?  

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2019-03-06
Besvaras senast
2019-03-13 kl. 12.00


